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Abstract (en)
[origin: US4804495A] Composition comprising heavy hydrocarbons and water, having a viscosity much lower than that of the hydrocarbons it
contains. It is constituted by a multiple emulsion, the internal phase of which comprises a primary emulsion of water in the hydrocarbons and the
external phase comprises water containing at least one surfactant, in which this primary emulsion is dispersed, thus forming a secondary emulsion
which is self-stable or is stabilized by the addition of stabilizing agents to its external phase.

Abstract (fr)
Composition d'hydrocarbures lourds et d'eau, à viscosité de beaucoup inférieure à celle des hydrocarbures y contenus. Elle est constituée par une
émulsion multiple dont la phase intérieure est constituée par émulsion primaire de l'eau dans les hydrocarbures, et la phase extérieure, par de l'eau
contentant au moins un tensioactif, dans laquelle est dispersée cette émulsion primaire, formant ainsi une émulsion secondaire, autostable, ou
stabilisée par adjonction d'agents stabilisants à sa phase extérieure.
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